
Při výběru zhotovitele zateplení rodinného domu jsem oslovil několik firem a dostal několik nabídek. 

Předchozí fasáda byla dost hrubá a tak ostatní firmy vymýšlely nejrůznější způsoby provedení a co vše 

budou muset udělat, aby bylo zateplení co možná nejsložitější a také nejdražší. Pouze firma Profibau 

zastoupena panem Veldou přišla s jasným návrhem, co, jak a jakými materiály udělat. Celá realizace 

byla provedena v o polovinu kratším termínu, než jak bylo domluveno, vše kvalitně a pěkně. Na 

úskalích, která vyplynula během realizace jsme se vždy bez sebemenších problémů, domluvili a vše 

rychle vyřešili. Jednání s panem Veldou bylo od začátku až do konce velice profesionální a vstřícné, 

vše ochotně vysvětlil a pomohl nám i s výběrem a kombinací barev.  

Ted´ už si užíváme pohodlí v zatepleném domě. Firmu Profibau mohu jen a jen doporučit. 

 

S velkým poděkováním  

 

Petr Šampalík 


